
 
 
 

Technische vraag 

 
Zaaknr.: 8604-2023 
 

 

Technische vraag aan: Pim van Drunen 

 
Onderwerp:   Commissievergadering REF 2 febr 8.f - Resultaten onderzoek en advies m.b.t. 

uitplaatsing Red Sox Park Moleneind   

1. In het rapport wordt gesproken over beheersmaatregelen om de veiligheid rondom het honk- en 

softbalveld te moleneind te vergroten. Is hier dan nog sprake van een restrisico en hoe verhoudt 

dat restrisico zich tot dat op de Boekelse Dijk? 

2. Welke alternatieve locaties zijn snel genoeg aan te passen zodat de Red Sox hun seizoen (zoals is 

toegezegd) daar kunnen beginnen?  

 

      

 
 

Ondertekening: 

Datum indiening : 1-2-2023  

Fractie : SP  

Naam indiener : Ton Segers  

 

 

 
 



Antwoord op technische vraag 
 

Antwoord door: Pim van Drunen 

Datum: 1-2-2023 

Vraag: 

1. In het rapport wordt gesproken over beheersmaatregelen om de veiligheid rondom het 

honk- en softbalveld te moleneind te vergroten. Is hier dan nog sprake van een 

restrisico en hoe verhoudt dat restrisico zich tot dat op de Boekelsedijk? 

2. Welke alternatieve locaties zijn snel genoeg aan te passen zodat de Red Sox hun 

seizoen (zoals is toegezegd) daar kunnen beginnen?  

Antwoord: 

1. Op Park Moleneind is sprake van een restrisico. Op Boekelsedijk is er ook een restrisico. 

Of dat groter of kleiner is dan op Park Moleneind, is niet op voorhand te zeggen. De 

accommodaties zijn niet met elkaar te vergelijken. 

2. Er is geen haalbare alternatieve locatie binnen gemeente Maashorst op korte termijn te 

vinden. 

 


